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Zápisnica 

Zo zasadnutia OZ v Šuňave č. 8, ktoré sa konalo  

dňa 30. apríla 2020 
 

Prítomní:        

Stanislav Kubaský  - starosta obce 

Mgr. Henrich Barilla  

Marián Cvaniga 

Matúš Cvaniga 

Miroslav Čuba 

Ing. Ján Fridman 

Ján Gorka 

Ing. Mária Ilenčíková 

Martin Mišianik 

Zamestnanci: 

 Ing. Anna Vilimová          -   zapisovateľka 

 Martina Štrbková               -   kultúrny pracovník 

 Ing. Anna Sedláková         -  ekonóm obce 

 Ing. Katarína Handzušová   - dane a poplatky 

Hlavná kontrolórka obce: Mgr. Alena Zajacová. 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva sa v zmysle Opatrenia Úradu verejného zdravotníctva 

Slovenskej republiky č. OLP/3354/2020 zo dňa 20.04.2020 konalo bez prítomnosti verejnosti.  

 

Program: 
1. Otvorenie. 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie. 

3. Správa hlavnej kontrolórky obce o vykonaných kontrolách, 

4. Informácia o prijatých opatreniach v súvislosti s pandémiou Covid – 19 na území 

obce. 

5. Schválenie výdavkov na opatrenia v obci na ochranu pred pandémiou. 

6. Odklad doručovania rozhodnutí na daň z nehnuteľností, daň za psa a poplatkov za 

komunálny odpad. 

7. Majetkové prevody nehnuteľného majetku obce – zmena Uznesenia č. 300 OZ zo dňa 

15.04.2014. 

8. Prerokovanie návrhov na využitie obecnej budovy s.č. 256.  

(Prosíme poslancov, aby svoje návrhy doručili písomne). 

9. Informácia o vydaní rozhodnutia na mimoriadny lov líšky hrdzavej v katastrálnych 

územiach obce. 

10. Prerokovanie projektu prístavby materskej školy v obci Šuňava. 

11. Interpelácie poslancov. 

12. Rôzne. 

13. Záver. 

 

Zasadnutie sa v dôsledku mimoriadnej situácie konalo v sále Kultúrneho domu v Šuňave, aby 

sa dodržali všetky hygienické opatrenia. Trvanie rokovania bolo vopred určené na max. 1 

hodinu. Poslanci boli rozmiestnení tak, aby bol dodržaný rozostup min. 2 metre, pred vstupom 
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do kultúrneho domu bola poslancom meraná teplota. Pripravená bola dezinfekcia na ruky 

a rukavice. 

 

Úvod 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva sa napriek mimoriadnym okolnostiam konalo 

podľa harmonogramu rokovaní OZ. 

Prítomní boli poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny, starosta obce, 

hlavná kontrolórka, niektorí pracovníci obecného úradu.  

Zasadanie sa začalo o 17,00 hodine v sále kultúrneho domu. Starosta obce, Stanislav 

Kubaský zahájil rokovanie.   

BOD č. 1 

 

V úvode všetkých prítomných privítal starosta obce Stanislav Kubaský. Predniesol 

návrh programu rokovania OZ. K návrhu sa prihlásil poslanec Matúš Cvaniga, ktorý sa 

opýtal, že pred pár dňami doručil na OcÚ žiadosť od občanov obce na riešenie cesty na ul. 

Lúčna. Starosta na to reagoval, že uvedenú žiadosť musí posúdiť komisia výstavby, nakoľko 

materiál bol doručený už po zaslaní materiálov na zasadnutie. Ďalšie doplňujúce návrhy do 

programu neboli.  

 

BOD č. 2 Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

 

Po privítaní starosta obce určil zapisovateľa zasadnutia Ing. Annu Vilimovú 

a overovateľov zápisnice Marián Cvaniga, Martin Mišianik. Poslanci následne hlasovali za 

návrhovú komisiu v zložení Miroslav Čuba a Ján Gorka. 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

určenie 

a) zapisovateľa OZ: Ing. Anna Vilimová 

b) overovateľov zápisnice: Marián Cvaniga, Martin Mišianik 

B: volí 

návrhovú komisie v zložení: Miroslav Čuba, Ján Gorka                              

Hlasovanie:    
Za: 8 Marián Cvaniga, Matúš Cvaniga, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, Ing. J. Fridman, M. Čuba, 

M. Mišianik, Mgr. H. Barilla 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: -  

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 96/2020 bolo schválené. 

 

BOD č. 3 Správa hlavnej kontrolórky obce o vykonaných kontrolách 

 

V tomto bode vystúpila hlavná kontrolórka obce Mgr. Alena Zajacová. Jej správu 

o vykonaných kontrolách dostali poslanci spolu s materiálmi na zasadnutie. Pre urýchlenie 

hlavná kontrolórka doplnila poslancom ešte sumy nedoplatkov na daniach, TKO, TKR 
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a nezaplatená pohľadávka na nájme od p. Moulaiovej. Celková suma nedoplatkov k 30. aprílu 

2020 je vo výške 3995,76 eur.  

Po jej vystúpení nasledovala rozprava k uvedenému bodu. Príspevky v rozprave neboli 

a poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

Správu hlavnej kontrolórky obce o vykonaných kontrolách 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 97/2020                           

Hlasovanie:    
Za: 8 Marián Cvaniga, Matúš Cvaniga, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, Ing. J. Fridman, M. Čuba, 

M. Mišianik, Mgr. H. Barilla 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: -  

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 97/2020 bolo schválené. 

 

BOD č.  4 Informácia o prijatých opatreniach v súvislosti s pandémiou Covid-19 na 
územní obce. 

 

V tomto bode vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Informoval poslancov 

o postupnom aplikovaní opatrení proti šíreniu nového koronavírusu aj v našej obci.  

Najprv to bolo zatvorenie telocvične a v spolupráci s vedením základnej školy 

vylúčenie tých žiakov z vyučovania, ktorí trávili jarné prázdniny v zahraniční (v rizikových 

oblastiach). Následne po vyhlásení mimoriadnej situácie na celom území SR boli v obci 

zrušené všetky hromadné kultúrne podujatia t. j. aj Divadelná Šuňava. Zatvorila sa knižnica. 

Tieto opatrenia boli určené najprv na 14 dní, no potom sa predĺžili až do odvolania. Rovnako 

sa zatvorila základná škola a materská škola. Obec taktiež pristúpila k zrušeniu predaja na 

trhových miestach v obci. Úradné hodiny na OcÚ pre verejnosť sa zrušili. Samozrejme 

v nevyhnutných situáciách obecný úrad stránky vybavuje. Okrem iného obec zabezpečila 

v spolupráci s viacerými dobrovoľníkmi hygienické tvárové rúška predovšetkým pre seniorov 

a neskôr aj pre iných občanov (šila ich Veronika Capová s kolektívom, ale aj a mnohí iní 

ochotní dobrovoľníci z obce). Rozdaných bolo viac ako 1000 rúšok. Obec začala 

s dezinfekciou verejných priestranstiev (postrek chodníkov, zastávok SAD, košov a lavičiek 

atď.). Mnohé opatrenia stále trvajú, až do odvolania. Starosta hovoril aj o finančných 

výdavkov, ktoré zatiaľ boli na uvedené opatrenia vynaložené, hlavne sa jednalo o nákup 

dezinfekčných prípravkov, rukavíc a ďalších ochranných prvkov pre pracovníkov. Výška 

týchto nákladov je zatiaľ cca. 3000,-- eur. Tieto náklady sa budú schvaľovať v ďalšom bode 

zasadania a na ďalšom zastupiteľstve sa zapracujú aj do rozpočtového opatrenia.  

V rozprave k tomuto bodu ešte doplnil informáciu aj predseda DHZ O Ing. J. Fridman 

o činnosti členov hasičskej jednotky počas tohto obdobia. Dokúpili sa aj pre DHZ O motorové 

postrekovače na dezinfekciu. Taktiež informoval, že naša jednotka bola povolaná aj na pomoc 

pri rozvoze stravy pre repatriantov v zariadeniach štátnej karantény. Taktiež predseda hovoril, 

že v poslednej dobe bolo veľa požiarov, nakoľko je sucho a ľudia sa viac pohybujú v lese. 

Ďalšie príspevky v rozprave už neboli a poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  
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berie na vedomie 

informáciu o prijatých opatreniach v súvislosti s pandémiou Covid – 19 na území obce. 

Hlasovanie:    
Za: 8 Marián Cvaniga, Matúš Cvaniga, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, Ing. J. Fridman, M. Čuba, 

M. Mišianik, Mgr. H. Barilla 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: -  

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 98/2020 bolo schválené. 

BOD č. 5 Schválenie výdavkov na opatrenia v obci na ochranu pred pandémiou. 

 

V tomto bode starosta obce Stanislav Kubaský nadviazal na predošlý bod. Hovoril, že 

suma výdavkov na opatrenia v súvislosti s koronavírusom je zatiaľ okolo 3000,-- eur, no 

nevieme do kedy bude táto situácia trvať. Zatiaľ navrhuje schváliť výšku 7000,-- eur. Poslanci 

nemali doplňujúce návrhy a preto hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

schvaľuje 

výdavky na opatrenia v obci na ochranu pred pandémiou vo výške 7000,-- eur                      

Hlasovanie:    
Za: 8 Marián Cvaniga, Matúš Cvaniga, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, Ing. J. Fridman, M. Čuba, 

M. Mišianik, Mgr. H. Barilla 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: -  

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ 

Uznesenie č. 99/2020 bolo schválené. 

BOD č. 6 Odklad doručovania rozhodnutí na daň z nehnuteľností, daň za psa 
a poplatku za komunálny odpad 

 

 V tomto bode s informáciou o odklade doručovania rozhodnutí na daň z nehnuteľností, 

dane za psa a poplatku za komunálny odpad predniesla pracovníčka obce Ing. Katarína 

Handzušová.  

 Poslanci k uvedenému bodu nemali pripomienky a tak hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

berie na vedomie 

informáciu o pozastavení doručovania rozhodnutí na daň z nehnuteľností, daň za psa 

a poplatkov za komunálny odpad fyzickým osobám poštou. Doručovanie rozhodnutí poštou 

bude obnovené v závislosti od vývoja šírenia sa koronavírusu a prijatých bezpečnostných 

opatrení, pravdepodobne až v júni alebo júli. Tým sa posunie aj splatnosť daní.                              
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Hlasovanie:    
Za: 8 Marián Cvaniga, Matúš Cvaniga, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, Ing. J. Fridman, M. Čuba, 

M. Mišianik, Mgr. H. Barilla 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: -  

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 100/2020 bolo schválené. 

 

BOD č. 7 Majetkové prevody nehnuteľného majetku obce – zmena Uznesenia č. 300 
OZ zo dňa 15.04.2014 

 

 V tomto bode starosta obce predniesol poslancom návrh na úpravu Uznesenia č. 300 

OZ zo dňa 15. apríla 2014. Jedná sa o uznesenie, v ktorom poslanci schválili odpredaj 

pozemkov v k.ú. Nižná Šuňava na ulici Mieru, „stará cesta“ pre vlastníkov pozemkov 

susediacimi s predmetnými pozemkami. Jednalo sa o predaj podľa osobitného zreteľa. Mnohí 

vlastníci si už stihli v zmysle uznesenia uvedené pozemky odkúpiť, no p. Pilátová, ktorej 

odpredaj bol schválený, tak neurobila a v roku 2018 zomrela. Teraz by to chceli odkúpiť jej 

synovia, ktorí zdedili od p. Pilátovej susediaci pozemok. O úpravu uznesenia synovia p. 

Pilátovej požiadali písomne. Poslanci k uvedenému návrhu nemali v rozprave námietky. 

Návrh tohto majetkového prevodu bol zverejnený na úradnej tabuli 15 dní pred zasadaním 

OZ, bez námietok.  

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. a zmysle § 9 a § 9a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí  

 

A: ruší 

časť Uznesenia č. 300 zo dňa 15.04.2014 v bode predmetu predaja  

- diel 54 parc. reg. „C“ č. 297/36 o výmere 53 m2 v prospech Zuzana Pilátová, nar. 

04.01.1934, bytom Záhradná 213, Šuňava 

Pani Pilátová 03.01.2018 zomrela. 

 

B: schvaľuje 

predmetný odpredaj nehnuteľného majetku parc. reg. „C“ č. 297/36 o výmere 53 m2, podľa 

GP č. 092/2013 (diel 54), synom p. Pilátovej: 

½ Jozef Pilát, nar. 04.08.1957, bytom Hŕbky 202, Šuňava a ½ Michal Pilát, nar. 13.01.1963, 

bytom Záhradná 213, Šuňava.  

- všetky ostatné ustanovenia Uznesenia č. 300 zo dňa 15.04.2014 ostávajú bez zmeny.          

                      

Hlasovanie:    
Za: 8 Marián Cvaniga, Matúš Cvaniga, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, Ing. J. Fridman, M. Čuba, 

M. Mišianik, Mgr. H. Barilla 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: -  

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  3/5 väčšina všetkých poslancov  OZ  

Uznesenie č. 101/2020 bolo schválené. 
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BOD č. 8 Prerokovanie návrhov na využitie obecnej budovy s.č. 256 

 

K tomuto bodu vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Poslanci pred zasadaním OZ 

mali písomne doručiť svoje návrhy na využitie budovy, ktoré vychádzali z prieskumu medzi 

obyvateľmi.  

Návrhy poslancov cit.: 

Ing. Mária Ilenčíková: „V zmysle uznesenia č. 94/2020 zo zasadnutia OZ v Šuňave č. 7, ktoré 

sa konalo dňa 13. februára 2020 a po prieskume názorov občanov v mojom obvode dávam 

návrh na riešenie využitia predmetnej budovy: 1. najviac návrhov bolo na zriadenie materskej 

škôlky, 2. viacúčelová budova (materská škôlka, cukráreň, výdajňa liekov – lekáreň, 

potraviny, priestory na stretnutia občianskych združení, priestory na prenájom,..) Samozrejme 

toto je možné realizovať po zbúraní uvedenej budovy. Boli návrhy aj na denný stacionár pre 

seniorov, avšak po realizácii prieskumu v okolí som zistila, že je to náročná záležitosť 

s odborným personálom, hlavne pri jej prevádzkovaní z prostriedkov z eurofondov.“  

Marián Cvaniga: „Po prieskume u občanov na otázku, ako by chceli využiť objekt 256 boli 

názory nasledovné: 1. materská škola, 2. multifunkčná budova spojená s hasičskou 

zbrojnicou, 3. multifunkčná budova /obchod, lekáreň, spoločenská miestnosť/, 4. potraviny, 5. 

cukráreň + spoločenská miestnosť, 6. posilňovňa, miestnosť na zumbu alebo iné športy pre 

ženy, ale aj mužov, v pivničných priestoroch wellness, 7. v pivničných priestoroch 

vináreň/piváreň, v horných priestoroch miestnosť na oslavy.. Po mojej obhliadke budovy 

3.3.2020 som za kompletné zbúranie budovy.“ 

Matúš Cvaniga: „Návrhy na využitie obecnej budovy č. 256. Od ľudí bolo najviac návrhov, 

aby sa budova zbúrala a postaviť na pozemku: 1. škôlku, 2. bytový dom, 3. viacúčelová 

budova (napr. zdravotné stredisko s obchodom a bytmi). Po jednom návrhu bolo prerobenie 

budovy na cukráreň, zdravotné stredisko, wellness, obchod.“ 

Martin Mišianik: „Návrhy na využitie budovy súpisné číslo 256: 1. Denný stacionár pre 

seniorov. Možná zámena s budovou terajšej materskej škôlky. 2. Maloobchodná predajňa 

potravín a rozličný tovar. 3. Neštátne zdravotné zariadenie. 4. Likvidácia, zbúranie budovy.“ 

Ján Gorka: „Vzhľadom na finančné a materiálne prostriedky obce, viacero občanov usúdilo, 

že by bolo dobré, aby sa s budovou rozumne naložilo a aby táto budova bola využitá buď na 

denný stacionár pre našich starších občanov alebo na stretávanie mládeže mimo školských 

hodín (napr. krúžky). Vzhľadom na rozdielne názory občanov, odporúčal by som miestne 

referendum. Z môjho hľadiska neodporúčam budovu zvaliť, ale zrekonštruovať, lebo nie sú 

financie na výstavbu novej budovy. Keď sa budova zvalí, už sa nová tak skoro nepostaví 

a následný kandidát na starostu obce môže uvažovať o odpredaji pozemku a to by nebolo 

dobré pre obec, keďže v okolí je vybudované pekné spoločenské centrum (obecný úrad, park, 

kult. dom, atď.) Dávam na zváženie a dlhoročné skúsenosti pána starostu.“ 

Mgr. Henrich Barilla: „Môj návrh na využitie tejto budovy je, aby slúžila ako denný stacionár 

(nadzemná časť) a podzemná časť ako športovo-relaxačné centrum (fitnes, posilňovňa 

a pod.)“ 

Ing. Ján Fridman: „Zozbierané návrhy od občanov na využitie  obecnej budovy s.č. 256: 

V suteréne zrealizovať posilňovňu – fitnes centrum. Na poschodí: obchod alebo prevádzku 

ako je cukráreň, zariadenie pre seniorov, materská škola, zdravotné stredisko s ambulanciami 

pre deti, dospelých, zubná ambulancia a lekáreň.“ 

Miroslav Čuba: písomne nepodal žiadny návrh. Ústne pred zasadnutím povedal, že je za 

zbúranie budovy.  

 

Starosta obce povedal, že obec nemá dostatok finančných prostriedkov na novú 

budovu a už vôbec nie na budovu výškovú (viacpodlažná budova podľa územného plánu 

nezapadá do lokality). Ak by sa budova zbúrala, tak v tejto situácii by sa tam min. 3 roky 
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nevystavalo nič. Sanácia budovy stojí niekoľko desaťtisíc eur, avšak až po vypracovaní 

rozpočtu na sanáciu budeme vedieť presnú sumu. No po zbúraní nebude mať obec nič, iba 

prázdny pozemok, o ktorý sa tiež treba starať v zmysle zákona o majetku.  

Statik ale i projektant sa zhodli, že budovu je možné zrekonštruovať. Na budove sa 

nachádzajú aj azbestové dosky. Tie sa však dajú rôznymi metódami zakonzervovať, 

poprípade odstrániť (približný náklad na odstránenie a uloženie na skládku cca. 3000,-- eur). 

Rekonštrukciu je ťažko odhadnúť, ale podľa starostovho názoru by sa mohla zmestiť do sumy 

60 – 70 tisíc eur podľa projektovej dokumentácie a rozpočtu na využitie budovy.  

Výstavba materskej školy na tomto pozemku nie je možná. Pozemok dispozične a rozmermi 

neumožňuje výstavbu plne vybavenej materskej školy s min. 3 triedami a jedálňou, k tomu 

školský dvor. Možno nanajvýš jednotriedku (no bez dvora). Čo sa týka zriadenia zdravotného 

strediska (lekár a lekáreň): starosta sa už v minulosti pokúšal osloviť lekárnikov na pôsobenie 

v našej obci na plný úväzok, no neúspešne, nakoľko to nie je pre nich rentabilné. Rovnako to 

nie je rentabilné pre lekárov pôsobiť v obci na plný úväzok i keď podmienky v súčasnosti má 

lekár pre dospelých aj detská lekárka. 

Starosta hovoril, že vždy keď sa jednalo o väčšie investície podobného rázu, bol za to, 

aby svoj názor vyjadrili občania priamo. Tak ako to bolo napr. pri výstavbe domov smútku. 

Referendum počas koronakrízy však nie je možné uskutočniť. Navrhuje, aby sa občania 

vyjadrili formou dotazníka t. j. informatívneho prieskumu. Do poštových schránok, do každej 

domácnosti by občania dostali obálku s dotazníkom, ktorý bude obsahovať možnosti. 

Vyplnený dotazník následne občania odovzdajú do urny v budove obecného úradu. Takáto 

forma prieskumu umožní vyjadriť sa starším obyvateľom a tiež občanom, ktorí nemajú 

prístup k internetu.  

Rozprava:  

Poslankyňa Ing. M. Ilenčíková vystúpila s tým, že počas zisťovania možností na využitie tejto 

budovy zisťovala aj podmienky na prevádzku denného stacionára pre seniorov. Zistila, že aj 

v meste Svit, kde je dokonca denný stacionár financovaný z eurofondov majú problém 

obsadiť 4 miesta.  A teda si myslí,  že či v našej obci by malo takéto zariadenie využitie. Na to 

reagoval starosta obce. Hovoril, že kde je plnenie ich predvolebných sľubov (Mária 

Ilečníková, Marián Cvaniga), že sa budú starať aj o seniorov, zriadia a postavia denný 

stacionár. Na túto problematiku je treba myslieť dopredu, pretože síce teraz sa robia stretnutia 

seniorov raz mesačne na fare, to však neplní funkciu denného stacionára. Na to reagovala p. 

Ilenčíková: „Zmenila som názor na vybudovanie denného stacionára“. Starosta obce ďalej 

pokračoval, že podľa jeho názoru o takéto zariadenie, ak bude v Šuňave, bude záujem. 

Obyvateľstvo starne a mladí ľudia pracujú. A práve pracujúci rodinní príslušníci seniorov 

privítajú takéto zariadenie, kde budú môcť na pár hodín odovzdať do odbornej opatery svojich 

starých rodičov a po práci ich vyzdvihnú domov.  Už by sa potom podľa projektu rozhodlo na 

akú kapacitu by ten denný stacionár bol. Poslankyňa Ilenčíková ešte reagovala, že či nebude 

problém aj s odborným personálom? Starosta sa pýtal aj poslanca Barillu (zástupca riaditeľky 

miestnej základnej školy), že či je záujem o štúdium na školy s takým zameraním. On hovoril, 

že veľmi malý.  

Po dlhšej rozprave k tomuto bodu návrhová komisia predniesla návrh uznesenia:  

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

A: prerokovalo 

návrhy na využitie obecnej budovy s.č. 256. 
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B: schvaľuje 

uskutočniť prieskum v obci za účelom využitia obecnej budovy s.č. 256 s otázkami: 

1. Ste za rekonštrukciu budovy na vytvorenie denného stacionára pre seniorov 

a v pivničných priestoroch s posilňovňou? Približný náklad: (doplní sa pri 

vykalkulovaní projektantom) 

2. Ste za rekonštrukciu budovy na vytvorenie obchodných priestorov na prenájom 

a v pivničných priestoroch s posilňovňou? Približný náklad: (doplní sa pri 

vykalkulovaní projektantom) 

3. Ste za sanáciu budovy? Približný náklad sanácie  (doplní sa pri vykalkulovaní 

projektantom) 

4. Iné návrhy................................................... 

Finančné krytie:.......................................... 

termín do 31.05.2020         

 

                      

Hlasovanie:    
Za: 8 Marián Cvaniga, Matúš Cvaniga, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, Ing. J. Fridman, M. Čuba, 

M. Mišianik, Mgr. H. Barilla 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: -  

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č.102/2020 bolo schválené. 

BOD č. 9 Informácia o vydaní rozhodnutia na mimoriadny lov líšky hrdzavej 
v katastrálnych územiach obce 

 

 V tomto bode starosta obce informoval poslancov o vydaní rozhodnutia na 

mimoriadny lov líšky hrdzavej v katastrálnych územiach obce. Toto rozhodnutie je platné do 

konca roka. Zatiaľ nemá informáciu, aby miestni poľovníci nejaké líšky chytili. V rozprave 

hovoril aj poslanec Marián Cvaniga, ktorý tiež nemá informáciu o úspešnom odchyte. Ale je 

dobré, že je povolenie až do konca roka. Pravdepodobne až na jeseň bude aktivita líšok v obci 

opäť vo zvýšenej miere. 

Po rozprave poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

berie na vedomie 

informáciu o vydaní rozhodnutia na mimoriadny lov líšky hrdzavej v katastrálnych územiach 

obce.         

                      

Hlasovanie:    
Za: 8 Marián Cvaniga, Matúš Cvaniga, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, Ing. J. Fridman, M. Čuba, 

M. Mišianik, Mgr. H. Barilla 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: -  

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 103/2020 bolo schválené. 
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BOD č. 10 Prerokovanie projektu prístavby materskej školy v obci Šuňava 

 

V tomto bode starosta obce dal slovo zástupcovi starostu obce Ing. J. Fridmanovi, 

ktorý predniesol stanovisko komisie výstavby, ktorá projekt prerokovala.  Hlavným 

problémom bolo, že prístavba v projekte nebola prepojená s hlavnou bodovou škôlky. To však 

po konzultácii s projektantom, projektant vyriešil zapracovaním prepojovacieho prechodu 

a schodiska z hlavnej budovy do prístavby. 

V rozprave vystúpila aj poslankyňa Ing. Mária Ilenčíková, ktorá hovorila, že i keď 

v roku 2015 bol schválený Program rozvoja obce, ktorý zahŕňal aj túto prístavbu, okolnosti 

a podmienky sa však odvtedy zmenili. Hovorila, že podľa jej názoru by obec nemala 

investovať znova finančné prostriedky do budovy, ktorú má len v prenájme. I keď obec 

neplatí za prenájom resp. prenájom je kompenzovaný vždy za prevedenú rekonštrukciu 

a predĺžený na dlhú dobu. Hovorila v tejto veci so správcom farnosti Rímskokatolíckej cirkvi 

v našej obci, ktorá je vlastníkom budovy, no podľa slov správcu farnosti, v tejto veci môže 

jednať s ním výhradne starosta. Podľa jej názoru je treba túto budovu odkúpiť v čase keď sa 

plánuje rekonštruovať resp. vystavať komplet nová fara, peňažné prostriedky z predaja 

budovy  by tak farnosť mohla použiť na výstavbu fary a tým by sa aj urýchlila samotná 

výstavba (nakoľko momentálne sa na realizáciu výstavby  uskutočňujú iba farské zbierky). 

Starosta hovoril, že rokoval s bývalým správcom farnosti o odkúpení tejto budovy, no žiaľ 

odpoveď bola, že túto budovu nám nemôžu odpredať.  Taktiež hovoril, že predsa Program 

rozvoja obce sa nemôže meniť len tak ako si niekto zmyslí. Tvorba ako aj zmena Programu 

rozvoja je zložitý proces, ktorý zahŕňa aj prieskum formou dotazníkov o potrebách obce 

a zmeny schvaľuje obecné zastupiteľstvo.    

Po rozprave návrhová komisia preto doplnila návrh uznesenia, za ktorý všetci poslanci 

hlasovali: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

A: prerokovalo  

návrh projektu prístavby materskej školy v obci Šuňava v zmysle Programu rozvoja obce, 

Program 4, schváleného Obecným zastupiteľstvom v Šuňave dňa 17.09.2015 Uznesením č. 

87, za ktoré hlasovali všetci poslanci. 

 

B: žiada 

starostu obce zabezpečiť kompletnú projektovú dokumentáciu pre stavebné povolenie 

a realizáciu stavby 

B.1 žiada  

starostu obce  a komisiu výstavby rokovať so zástupcom majiteľa budovy materskej školy – 

so správcom Rímskokatolíckej farnosti Šuňava,  na odpredanie budovy, na základe návrhu 

poslankyne Ing. Márie Ilenčíkovej.      

           

Hlasovanie:    
Za: 8 Marián Cvaniga, Matúš Cvaniga, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, Ing. J. Fridman, M. Čuba, 

M. Mišianik, Mgr. H. Barilla 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: -  

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 104/2020 bolo schválené. 
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Bod č. 11 Interpelácie poslancov 

Neboli podané. 

 

BOD č. 12 Rôzne  

 

V tomto bode vystúpil poslanec Marián Cvaniga, ktorý hovoril o smetiach, ktoré 

vyvážajú občania po okrajoch lesa či lúk. Taktiež hovoril, že je možnosť dostať evidenčné 

značky pre podomácky vyrobené stroje, no musia tieto stroje mať STK. Firma, ktorá robí 

STK vie urobiť kontrolu aj priamo v mieste bydliska obyvateľa a preto je vhodné rozšíriť túto 

informáciu do obce. Ďalšie príspevky neboli.  

 

 

Záver 

 

Nakoľko sa zasadanie riadilo protiepidemickými opatreniami a napriek plánovanému 

času 60 min. už rokovanie trvalo 90 min., starosta obce zasadanie ukončil. Poznamenal, že 

podľa prognóz a vývoja situácie sa bude najbližšie zasadanie OZ konať normálne podľa 

harmonogramu.  

 

 

 

 

 

 

                               Stanislav Kubaský

                              starosta obce                       

 

 

Zapísala:      Overovatelia zápisnice:   

Ing. Anna Vilimová               Marián Cvaniga 

      Martin Mišianik 

 

 

 

 

Kontrolór: Mgr. Alena Zajacová 


